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Referat bestyrelsesmøde  
Mandag d. 30. oktober kl. 16.00-19:00 på kontoret i GMC 

Til stede ved mødet: Morten, Lennart, Jakob, Anne, Rikke, Ulla, Christine, Anita, Rune 

Afbud: Merete, Jens, Claus 

 

1. Valg af ordstyrer og referent (fælles) 

Referent: Christine med hjælp fra Anita 

Ordstyrer: Morten 

 

2. Godkendelse af referat fra sidst (fælles) 

Ingen bemærkninger. Godkendt. 

 

3. Trivsel – hvordan vi det? (fælles) (Uden for referat) 

 

4. Økonomi (Christine) 

• Orientering om tilbagebetaling af medlemstilskud for 2022. Medlemstilskuddet var beregnet ud fra 

medlemstal for 2019 (pga. Corona). Det faktiske medlemstal var noget mindre, men det var uvist om 

de stadig ville lade os beholde hele tilskuddet pga. Corona (som var tilfældet i 2021). Vi har nu fået 

en advisering om, at vi kommer til at betalte 16.830 kr. tilbage.  

Tilskuddet for i år 2023 er også udregnet pba. medlemstallene for 2019, så vi kommer også til at 

betale noget tilbage for i år, dog mindre, da vores medlemstal er steget siden 2022.  

 

• Orientering om forsøgsordning omkring kaffe i Fitness på Hørsholmsgade. 

Vi har tidligere afprøvet flere forskellige løsninger. Al kaffedrikkeri ophørte under Corona pga. 

hygiejne. Efterfølgende det blot været medlemmernes eget ansvar at skiftes til at ”donere” 

instantkaffen. Brian har nu kontaktet Christine, da han oplevede, at det ofte var ham, der købte ind 

og derfor havde en del udgifter forbundet med det, og siden august har Christine og Brian lavet en 

forsøgsordning, hvor han får refunderet de udgifter han har. Vi afprøver det resten af året, for at se, 

hvor stort omfanget er. Det hedder sig, at det kun skal være i weekenden, men det er vist ikke helt 

sådan det er i virkeligheden.  

Vi evaluerer på det i starten af det nye år. 
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• Punkt fra Ulla 

Der er ønske om nye overtrækstrøjer til fodbold. Christine fortæller, at der blev indkøbt 32 stk. ved 

årsskiftet, som blev fordelt mellem Nørrebrohallen og Korsgadehallen. Så de må være forsvundet.  

Anne ser om der er nogle ekstra i Korsgadehallen. 

Christine undersøger om vi kan købe nogle nye.  

 

5. Punkter fra Kontoret 

• Opsamling fra visionsdag og resumé af hvad vi er nået frem til (Christine) 

Christine opsummerer dagen, og gennemgår de punkter og kommentarer, som Tommy (DGI) har 

send til hende efterfølgende.  

Der var 3 arbejdsgrupper, som arbejdede med hver deres emne. Hhv.  

1) Forventningsafstemning ift. roller. 2) Arbejdsfælleskabet blandt instruktører og frivillige. 3) 

Værdier, retningslinjer og regler  – én fra hver gruppe tog ansvaret for at opsamle deres noter og 

sende til Christine. Vi har endnu ikke modtaget dem.  

Der var overvejende enighed om, at det er bestyrelsen, som skal prioritere, hvilket emne eller 

opgaver, der skal arbejdes videre med først.  

Jakob pointerer, at det vil give mening at vente med at tage en beslutning til at vi har fået 

opsamlingen fra de 3 arbejdsgrupper. Christine sender noterne videre til Jakob, som gerne vil gerne 

kigge på det og komme med et forslag til hvordan vi kan arbejde videre med det. 

Overordnede målsætning: At samle vigtige pointer og informationer i en velkomstbrichure til nye 

medlemmerne – og evt. en særskilt brochure til instruktører/frivillige  

Vi samler op punktet til næste b-møde. 

 

• Info om møde med Kirkens Korshær 

Christine informerer om, at Mathias og hun har afholdt møde med Kirkens Korshærs herberg på 

Hillerødgade, som har en enhed med ungepladser. Vi snakkede om mulighederne for et samarbejde 

og på hvilken måde Kæmperne kunne være relevant for deres unge. De rettede selv kontakt til os 

før sommerferien. Efter mødet vil kontaktpersonen på herberget tale med de unge om, hvad de 

kunne være interesserede i ift. hold/aktiviteter. Det kunne måske være et særligt ungehold. Hun 

ville også give informationen om foreningen videre til sine kollegaer og andre herberger for unge.  

I den forbindelse skal nævnes, at vores Ungeprojekt med Idrætsfællesskabet officielt er udløbet før 

sommer, men vi er stadig i kontakt ift. at kunne genoptage samarbejdet, hvis nye midler og 

muligheder skulle dukke op. 
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• Status på hold og ansættelser (Christine) 

Der er nu fundet en løsning på træner til fodboldholdet om onsdagen. Tre medlemmer viste 

interesse for at få holdet op at køre og give det en skalle for at lave nogle nye rammer/forbedre de 

eksisterende. Der er blevet afholdt møde med alle tre sammen med Jens Bjørn og Christine. Nu har 

vi så et team på fire til at køre fodboldholdene på hhv. onsdag og fredag. Oliver har holdet onsdag 

med Rasmus som hjælpetræner. Jens Bjørn har holdet fredag med Weyzel som hjælpetræner. 

Hvorvidt at hjælpetrænere skal aflønnes skal afklares – det foreslås, at de starter som frivillige i 

denne sæson, og så må vi se, hvad der giver mening fra forårssæsonen. Der bestræbes på, at begge 

hold kører den samme linje og kultur. Christine vil være obs på, at samarbejdet i teamet kommer til 

at fungere, og at alle får mulighed for at komme med input.  

 

• Christine har i dag talt med de to frivillige på bowlingholdet. Der har i en måneds tid været 

uoverensstemmelser mellem de to frivillige, og det kulminerede så tirsdag i sidste uge, da Christine 

havde ferie. Christine har taget en beslutning om, at den ene af de frivillige holder en pause fra 

holdet (ikke tidsbestemt), så der kan falde ro på, da hun har brug for lidt tid til at finde ud af en 

holdbar løsning på sigt. 

 

• Christine orienterer om en sygemelding og informerer om, at hun sørger for vikarer indtil 

instruktøren er klar til at vende tilbage. 

 

• Info om medlemstrøjer (Christine) 

Der er sendt en mail ud til alle medlemmer om, at der er kommet medlemstrøjer. De kan afhentes 

på kontoret mandag kl.11-13, torsdag kl. 11-13 samt i træffetiden tirsdag og torsdag (dog ikke d. 

9/11). Det er Mathias, Christine og Ingegerd, som primært har adgang til skabet med trøjerne. Hvis 

en anden person (medlem/instruktør) henter trøjer på vegne af andre medlemmer, er det denne 

person, som har ansvar for at aflevere trøjen til rette medlem. Vi kan ikke udlevere dobbelt. 

Bortkommer en trøje er det ærgerligt.   

 

• Status på kontingentbetalinger (Christine) 

Vi har pt 372 tilmeldte medlemsprofiler i vores system. 47 medlemmer mangler at betaler (10 

medlemmer mangler 2 rater, og 37 medlemmer mangler at betale 1 rate).  

Så status er 325 aktive medlemmer inklusiv de 34 ansatte og frivillige).  
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Der sendt påmindelse ud til dem, der mangler – alle har fået besked om at betale senest 31/10 – 

herefter vil Christine slette dem, der mangler 2 rater. Erfaring siger, at nogle af dem, der kun 

mangler 1 rate stadig er i foreningen, men bare ”har glemt det”. Der skal følges op på dem.  

 

• Kommende arrangementer  

• Winterwalking. Vi har fået en invitation fra DAI om at være med til at arrangere Winterwalking. Se 

mere i det bilag, der er sendt med ud sammen med dagsorden. Eventet løber fra janu til april 2024, 

og som arrangør skal man tilbyde ugentlige gåture på ca. 5 km. Det kræver at der er mindst én 

tovholder/gå-vært.  

Ulla, Rune, Lennart og Morten meldte sig til at være tovholdere og gåværter. De afholder et møde 

og planlægger forløbet. Foreløbigt blev det drøftet, at holdet kunne ligge om onsdagen kl.10.30.  

• Vi beslutter, at tovholderne er frivillige i første omgang, men hvis vi efter evaluering af eventet ser 

en interesse for at oprette et gåhold, kan vi se på muligheden for at oprette et lønnet gåhold.  

Som udgangspunkt er det påkrævet at være medlem af Kæmperne for at deltage i Winterwalking, 

men kommer der deltagere, som ikke er medlemmer af foreningen, vil vi opfordre dem til at blive 

medlemmer.  

 

6. Nyt fra udvalg 

• Er der styr på udvalgene og har de været samlet siden sidste bestyrelsesmøde? 

• Bestyrelsens julefrokost (Ulla og Merete): Vi er 13, hvis alle kommer. Merete har som 

udgangspunkt plads til 12, så derfor kan det være at 2 må sidde ved bordenden.  

Vi valgt Kokken og jomfruen igen. Det bliver dyrere dels fordi vi er flere, og fordi maden er steget. 

• Ift. madbestilling er absolut seneste tilmelding torsdag d. 7/12 til enten Merete/Ulla.  

Har man ikke givet besked inden da, må vi gå ud fra, at man ikke kommer. 

Ved afbud efter tilmelding, giv da besked til Merete så hurtigt som muligt, så hun kan planlægge.   

 

• Sommerprogramevalueringsudvalg (Rune og Anita og Ulla): Det var svært at finde en dag at 

mødes, så vi er ikke kommet videre. Vi prøver, om ikke det kan lade sig gøre at finde en ny dag.  

 

• Nytårskurudvalg (Anita, Lennart, Ulla). Vi finder en dag at mødes for at snakke om rammerne, før vi 

spørger andre frivillige om hjælp. 
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• Redaktionsudvalg (Mathias og Lennart): Lennart har snakket med Mathias om, at han kan fungere 

som sparringspartner. De spørger også Morten om han er frisk, da han tidligere har nævnt noget 

om læserbreve. Morten vil gerne være med.  

 

• Fundraising udvalg (Mathias og Ulla): Status på fondsansøgninger. Helt konkret er der afsendt en i 

torsdags d. 26/10 vedr. varmtvandsgym. Mathias er også i gang med at søge andre fonde. 

Ulla gør i øvrigt opmærksom på, at vi kan søge Velliv fonden ift. styrkelse af arbejdsfællesskabet for 

instruktører/frivillige. Anne vil gerne gå sammen med Ulla og se på det.  

 

7. Andre indkomne forslag  

Ingen indkomne forslag 

 

8. Evt.  

Anita: Nogle har nævnt at de savner biografklubben, så hun har overvejet om den skulle genoplives. 

Anita og Morten vil gerne se på det og så måske starte op i det nye år.  

 

Ulla: Fortæller at hun har været på besøg på volley og fodbold i onsdags. Rigtig god oplevelse.  

Hermed en opfordring om at prøve at tage på besøg på hold man ikke kender. Christine foreslår også at 

man kan tage fat i Mathias, hvis man vil følges med ham, da han også har planer om at besøge holdene. 

 

Tak for et godt og konstruktivt møde – og lad os lige klappe os selv på skulderen over, at vi blev færdige 

45 min før tid, så vi rigtig kunne spise og hyggesnakke. Jubii        

 

 

 


